
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXVII 

XXVII Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 25 lutego 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 25 lutego 2021 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:57 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

XXVII sesję Rady Miejskiej w Tułowicach otworzył Przewodniczący Rady Frédéric Coppin, 

poinformował, że sesja jest zamknięta, wyraził nadzieję, że taka sytuacja ma miejsce ostatni 

raz i w marcu obrady odbędą się w normalnym trybie. Przypomniał, że jeżeli ktoś miał jakieś 

pytania, to mógł się zwrócić do dyrektorów, kierowników i pracowników Urzędu oraz 

Burmistrza. 

Przypomniał o obowiązku używania maseczek podczas sesji i o oznaczonych miejscach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, 

transmitowane na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a wersja archiwalna dostępna jest w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji bierze udział 14 Radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały oraz przywitał wszystkich obecnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad wraz  



z materiałami sesyjnymi Radni otrzymali za pomocą eSesji i zapytał, czy są wnioski  

o jego zmianę. Wobec braku wniosków, odczytał porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Gala 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 25 stycznia 

2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji.  

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 25 stycznia 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Gala  



Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

5. Informacja o spisie powszechnym ludności i mieszkań w 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin oddał głos przedstawicielkom Wojewódzkiego Biura 

Spisowego w Opolu. 

Dyspozytor Wojewódzki Teresa Kinert podziękowała za umożliwienie zaprezentowania 

informacji na temat Narodowego Spisu Ludności i Mieszkań, omówiła przygotowaną 

prezentację i poprosiła o rozpropagowanie informacji o Spisie wśród mieszkańców. 

Obecne były również Pani Joanna Karczewska i Pani Anna Wizimirska. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził 10-cio minutową przerwę w obradach. 

6. Informacja o stanie ładu, porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz podejmowanych 

działaniach zmierzających do zmniejszenia przestępczości na terenie Gminy Tułowice. 

 

Komendant Komisariatu w Niemodlinie podkomisarz Aneta Błoch przedstawiła analizę stanu 

bezpieczeństwa za 2020 rok na terenie Gminy Tułowice. 

Brak pytań. 

 

7. Informacja o stanie zabezpieczenia przeciwpożarowego na terenie Gminy oraz gotowości 

niesienia pomocy w przypadku klęski żywiołowej. 

 

Starszy kapitan Adrian Joniec Komendant Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej w Niemodlinie 

omówił przygotowaną analizę dotyczącą rocznych działań ratowniczych na terenie Gminy 

Tułowice w 2020 roku. 

Brak pytań. 

 

8. Informacja o działalności OSP na terenie Gminy Tułowice. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poprosił Radnego Michał Luty o omówienie 

przygotowanego materiału. 

Komendant  Gminny Ochotniczej Straży Pożarnej w Tułowicach przedstawił działania 

jednostek Tułowice i Goszczowice. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził 5-cio minutową przerwę w obradach. 

 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Tułowice. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin  powiedział, że w poniedziałek Pani Barbara Nowak 

omówiła projekt uchwały i poprosił Wiceprzewodniczącego o  krótkie omówienie tego 

projektu. 

Roman Kopij przedstawił zapisy projektu uchwały, stwierdzając, że w związku z tym, że 

Punkt Odbioru Odpadów jest blisko, to większość mieszkańców może swobodnie zawieź 

odpady gabarytowe i nie ma tam żadnych limitów. Dlatego zostanie ograniczony wywóz 

odpadów wielkogabarytowych do dwóch razy w roku. Odczytał treść procedowanej uchwały. 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Gala 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXVII/145/2021 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic dróg wewnętrznych w Szydłowie. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że Pan Adam Ratuszny w poniedziałek 

przedstawił projekt. Poprosił Wiceprzewodniczącego o odczytanie treści wraz  

z uzgodnionymi nazwami ulic. 

Roman Kopij powiedział, że w związku z rozwojem budownictwa jednorodzinnego jest 

potrzeba nadania nazw ulic i odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic dróg wewnętrznych w Szydłowie. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Gala 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 



Uchwała nr XXVII/146/2021 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Tułowice. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że zaproszony na posiedzenie w 

poniedziałek Pan Adam Ratuszny przedstawił i uzasadnił konieczność podjęcia tego projektu. 

Następnie poprosił Wiceprzewodniczącego o krótkie przedstawienie projektu uchwały. 

 

Roman Kopij powiedział, że uchwała była konsekwencją tego, iż w Gminie prowadzona jest 

gospodarka wodno-ściekowa i to jej granice określa uchwała, która pozwoli na starania  

o dotacje lub pożyczki na rozwój tej gospodarki. Odczytał projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Gala 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXVII/147/2021 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Tułowicach na 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że z reguły w tym punkcie wcześniej 

przedstawiane były statystyki, lecz teraz aplikacja w eSesji aktualizowana na bieżąco 

przedstawia te dane. W tej aplikacji Radni maja również na bieżąco wnioski, interpelacje, listy 

oraz obecności, w związku z tym ustalili z Wiceprzewodniczącym, że Plan Pracy na 2021 rok 

będzie przedstawiany inaczej niż poprzednio. 

Przewodniczący  poinformował, że w związku z pandemią nie zostały zrealizowane wszystkie 

założenia Planu, jednakże obowiązki ustawowe wykonano w całości. 

Plan pracy na 2021 rok Radni otrzymali przez eSesję, jest to Plan ramowy i każda osoba, która 

chce zgłosić nowy temat może to zrobić. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij powiedział, że Plan pracy jest „żywy” i w każdej 

chwili można go modyfikować. Każda Komisja zgłosiła swoje propozycje. 

Odczytał treść uchwały. 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Tułowicach na 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Gala 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXVII/148/2021 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że w poniedziałek Pani Skarbnik 

przedstawiła te zmiany budżetu, zapytał czy są pytania do Skarbnika, wobec braku pytań 

oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij stwierdził, iż wszystko to co Pani Skarbnik 

omówiła zawarte jest w załączniku, jeśli ktoś chce je zobaczyć to projekt uchwały 

zamieszczony jest na BIP-ie. Odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2021 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Gala 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 



 

Uchwała nr XXVII/149/2021 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że w poniedziałek Pani Skarbnik 

przedstawiła również zapisy tej uchwały i w związku z brakiem pytań oddał głos 

Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij powiedział, że to co zostało uchwalone przed 

chwilą ma odniesienie do prognozy i te wszystkie zmiany zostały tam wprowadzone. 

Odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Gala 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała nr XXVII/150/2021 

 

15. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin Poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski Podziękował Strażakom – Ochotnikom za wykonanie 

rekonesansu oraz uprzątnięcie koryta rzeki podczas roztopów. 

Poinformował o podpisaniu ze Wspólnotą Mieszkaniową  aktu notarialnego dotyczącego 

zakupu działki w Szydłowie, a w miesiącu marcu będą ogłoszone przetargi na budowę 

kanalizacji w Szydłowie oraz w kierunku strefy w Tułowicach, do firm tam posadowionych. 

Poinformował o wystąpieniu do syndyka o likwidację niepotrzebnej wagi na ulicy 

Porcelitowej, na co uzyskano zgodę i w najbliższym czasie zostanie ona usunięta. 

Wspomniał o ogłoszeniu przetargu na odbiór odpadów, zaznaczając, że będzie on dotyczył 

2,5 letniego okresu, do końca grudnia 2023 roku oraz o zdalnym uczestnictwie w Walnym 

Zgromadzeniu Związku Gmin. Poruszył temat problemu gospodarki śmieciowej. 

Burmistrz poinformował o spotkaniu z Burmistrz Niemodlina oraz wspólnym wystosowaniu 

pisma do Zarządu Dróg o zabezpieczenie  w budżecie środków na opracowanie dokumentacji 



ścieżki pieszo-rowerowej Tułowice Małe – Niemodlin, a także o otwarciu ofert 

przetargowych na przebudowę ulicy Pocztowej oraz złożeniu do Lokalnej Grupy Rybackiej 

wniosku pod nazwą „Ceramika Tułowicka po kolei”. 

Wspomniał o zasobach Gminy w zakresie ceramiki, a także dokumentacji zawierającej 

między innymi notatki projektanta z 1900 r. 

Wymienił spotkania, w których uczestniczył w okresie międzysesyjnym. 

 

16. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie 

sprawozdania. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij powiedział, że większość spraw pokrywa się z tymi 

omówionymi przez Burmistrza. 

Wyraził zadowolenie z prac wykonywanych na terenie byłego dworca PKP w Tułowicach, 

poinformował o uczestnictwie w pracach Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

 

Radny Michał Luty wyraził swoje zadowolenie z posiadanego sprzętu oraz współpracy  

z Gminą. 

 

17. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował, że nie otrzymał nowych wniosków. 

 

18. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że 24 lutego za pomocą eSesji 

dostarczono Radnym zaktualizowany Rejestr listów. Poprosił Wiceprzewodniczącego  

o odczytanie pisma od Bistro „Finezja” stwierdzając, że należy pomagać firmom 

gastronomicznym w tym trudnym czasie spowodowanym COVID-19. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij odczytał treść pisma zaznaczając, że jest to jedyny taki 

lokal w Gminie.  

 

Radny Krzysztof Ptak zwrócił uwagę, że jest to jedyny lokal gastronomiczny na terenie 

Gminy, sytuacja jest ciężka i uważa że jest to wniosek zasadny. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: jednogłośnie „za”. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przypomniał, że Gmina pomaga również drugiej placówce. 

Budowanej w Szydłowie sali balowej z restauracją. Zobowiązał się do przygotowania na 

następną sesję uchwały dotyczącej wniosku właścicielki Bistro. 

 

19. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował, że rejestr wniosków został Radnym 

dostarczony i nie odnotował nowych pytań. 

 

 

 



20. Wolne wnioski. 

 

Brak wniosków 

 

21. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał terminy : 

posiedzenie Komisji – 22 marzec br. godz. 16:00, 

sesja – 25 marca br. godz. 16:00. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 

obrady XXVII sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


